
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 298
Hvorfor har Skat ikke et it system til gældsinddrivelse, der hurtigt og præcist
kan kortlægge skyldnerne og sørge for, at de betaler? Hvis der p.t. er proble-
mer med it systemet, ville det så ikke være oplagt at ansætte nogen til at fore-
stå gældsinddrivelsen manuelt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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